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VALTUUSTOALOITE: FRISBEEGOLFRATA PÄIVÄRINTEELLE

309/0.02.020/2020

Vapaa-aikajaosto 24.03.2021 § 5

Vapaa-aikatoimenjohtaja Juha Pesonen (p. 044-4970 403)

Petteri Juka ja 9 muuta allekirjoittajaa on jättäneet 29.6.2020 valtuustoaloitteen
koskien frisbeegolfradan rakentamista Päivärinteen taajamaan. Aloitteessa
esitetään, että Muhoksen kunta selvittäisi mahdollisuuden rakentaa fribeegolfrata
Päivärinteen taajamaan, esimerkikksi Päivänpaisteenmaan aluetta hyödyntäen.
Aloitteessa esitetään myös, että kartoitetaan skeittiparkin rakentamisen
mahdollisuus Hyrkin koulun läheisyyteen.
Vs. kunnanjohtaja on päätöksellään lähettänyt aloitteen vapaa-aikajaostolle ja
edelleen hyvinvointilautakunnalle valmisteltavaksi.

Muhoksen kunnan alueella on tällä hetkellä kolme toimivaa frisbeegolfrataa:
Kirkkosaaren rata (18 väylää), Pällin rata (9 väylää) ja Mäntyrannan rata (9
väylää). Näistä Kirkkosaaren rata on rakennettu kunnan toimesta yhteistyössä
paikallisten harrastajien kanssa. Pällin ja Mäntyrannan radat on rakennettu
kyläyhdistysten toimesta Jomman / Oulun seudun Leaderin rahoituksen turvin.
Ratojen ylläpito on rakentaneiden tahojen vastuulla.

Muhoksella on yksi virallinen skeittiparkki, joka sijaitsee Tähtiareenan
lähiliikuntapaikalla. Lähiliikuntapaikan rakentamiseen saatiin valtionavustusta.
Skeittiparkin lisäksi alueella on parkour-alue ja ulkokuntosali. Skeittiparkin
rakennelmien tulee olla erittäin tukevat, mielellään valetut, jotta niiden
turvallisuus voidaan taata. Talkootöillä tehtyjä puurakennelmia ei voi ottaa
vastuulle niiden turvallisuuspuutteiden vuoksi.

VAPAA-AIKATOIMENJOHTAJAN ESITYS:
Vapaa-aikajaosto vastaa ko. valtuustoaloitteeseen seuraavaa:  Päivärinteen
taajama on niin suuri yhteisö, että sen palveluja tulee kehittää ja nykyaikaistaa.
Muhoksen kunta esittää, että Jokirinteen kyläyhdistys ry selvittäisi osaltaan
mahdollisuuden rakentaa frisbeegolfrata Päivärinteen taajamaan kunnan
osoittamalle alueelle Leader-rahoituksella samaan tapaan kuin Pällin ja
Mäntyrannan radat on rakennettu. Kunta voisi myöntää rakennusvaiheessa
puskurirahoituksen kyläyhdistykselle siihen saakka kunnes avustus maksetaan
hankkeen valmistuttua. Tämä olisi varmasti nopein ja yhdenvertaisin
toimintamalli kunnan tiukassa investointitilanteessa. 
Skeittiparkin osalta vapaa-aikakajaosto esittää että sen rakentamisen suunnittelu
otettaisiin ohjelmaan kouluverkkoselvityksen ja sisäilmaselvitysten mukaisten



investointien yhteydessä. Tuolloin olisi tiedossa koulun tontin kokonaisvaltainen
suunnittelu.

PÄÄTÖS: Vapaa-aikajaosto hyväksyi yksimielisesti vapaa-aikatoimenjohtajan
esityksen.

Hyvinvointilautakunta 19.05.2021 § 69

toimialajohtaja Juha Valta (puhelin 044 4970 400):
Petteri Juka jätti valtuustoaloitteen 29.6.2020 kunnanvaltuuston kokouksessa kos-
kien mahdollisuudesta rakentaa frisbeegolfrata Päivärinteen taajamaan sekä skeit-
ti park ki Hyrkin koulun läheisyyteen. Vs. kunnanjohtajan päätöksellä ko. val tuus-
to aloi te lähettiin valmisteltavaksi sekä vapaa-aikajaostolle sekä hy vin voin ti lau ta-
kun nal le. 

Muhoksen kunnan vapaa-aikajaosto on kokouksessaan 23.3.2021 § 5 käsitellyt ko.
valtuustoaloitteen. Vapaa-aikajaosto antoi vastauksena, että Jokirinteen ky lä yh dis-
tys selvittäisi mahdollisuuden rakentaa frisbeegolfrata Päivärinteen taa ja maan
kunnan osoittamalle alueelle Leader-rahoituksella. Skeittiparkista va paa-ai ka jaos-
to päätti, että sen rakentamisen suunnittelu otettaisiin kou lu verk ko sel vi tyk sen ja
Hyrkin koulun sisäilmaselvityksen yhteyteen. 

TOIMIALAJOHTAJAN ESITYS: Hyvinvointilautakunta hyväksyy va paa-ai ka-
jaos ton antaman lausunnon ja antaa sen vastauksena valtuustoaloitteeseen kun nan-
hal li tuk sel le ja edelleen kunnanvaltuustolle. 

KÄSITTELY: Merkittiin pöytäkirjaan, että kokouksen alussa va paa-ai ka toi men-
joh ta ja Juha Pesonen selosti asiaa lautakunnalle.

Keskustelun kuluessa Samuli Kemppainen teki vapaa-aikajaoston antamaan lau-
sun toon muutosesityksen: Skeittiparkin osalta hyvinvointilautakunta esittää, että
sen suunnittelu otetaan mukaan Hyrkin koulun tontin kokonaisvaltaiseen suun nit-
te luun.

Petteri Juka, Leena Tuomaala ja Minna Väätäjä kannattivat Samuli Kemppaisen
esi tys tä.

Keskustelun asiasta päätyttyä puheenjohtaja kysyi hyväksyykö lautakunta Kemp-
pai sen esityksen yksimielisesti. Lautakunta hyväksyi Kemppaisen esityksen yk si-
mie li ses ti.

PÄÄTÖS: Hyvinvointilautakunta päätti antaa vastauksena ja lausuntona val tuus-
to aloit tee seen kun nan hal li tuk sel le ja edelleen kunnanvaltuustolle seuraavaa: Päi-
vä rin teen taa ja ma on niin suu ri yhteisö, että sen palveluja tulee kehittää ja ny ky ai-
kais taa. Mu hok sen kunta esit tää, että Jokirinteen kyläyhdistys ry selvittäisi osal-
taan mah dol li suu den ra ken taa frisbeegolfrata Päivärinteen taajamaan kunnan



osoit ta mal le alu eel le Lea der-ra hoi tuk sel la samaan tapaan kuin Pällin ja Män ty ran-
nan radat on ra ken net tu. Kun ta voisi myöntää rakennusvaiheessa pus ku ri ra hoi tuk-
sen ky lä yh dis tyk sel le sii hen saakka kunnes avustus maksetaan hankkeen val mis-
tut tua. Tämä oli si var mas ti nopein ja yhdenvertaisin toimintamalli kunnan tiu kas-
sa in ves toin ti ti lan tees sa. Skeit ti par kin osalta hyvinvointilautakunta esittää, et tä
sen suunnittelu ote taan mu kaan Hyrkin koulun tontin kokonaisvaltaiseen suun nit-
te luun.  
_______________

Khall 24.05.2021 § 231 

KJ:N ESITYS:  Kunnanhallitus päättää antaa vastauksena Petteri Jukan ym.
valtuustoaloitteeseen hyvinvointilautakunnan esityksen mukaisen vastauksen:  

Päivärinteen taajama on niin suuri yhteisö, että sen palveluja tulee kehittää ja
nykyaikaistaa. Muhoksen kunta esittää, että Jokirinteen kyläyhdistys ry selvittäisi
osaltaan mahdollisuuden rakentaa frisbeegolfrata Päivärinteen taajamaan kunnan
osoittamalle alueelle Leader-rahoituksella samaan tapaan kuin Pällin ja
Mäntyrannan radat on rakennettu. Kunta voisi myöntää rakennusvaiheessa
puskurirahoituksen kyläyhdistykselle siihen saakka kunnes avustus maksetaan
hankkeen valmistuttua. Tämä olisi varmasti nopein ja yhdenvertaisin
toimintamalli kunnan tiukassa investointitilanteessa. Skeittiparkin osalta
hyvinvointilautakunta esittää, että sen suunnittelu otetaan mukaan Hyrkin koulun
tontin kokonaisvaltaiseen suunnitteluun.   

Edellä olevan perusteella kunnanhallitus esitttää, että valtuusto toteaa aloitteen
tulleen loppuunkäsitellyksi. 

PÄÄTÖS: Kunnanhallitus hyväksyi kunnanjohtajan esityksen. 

_______________ 


